



**Windsurfing Association
of Hong Kong (Incorporated with Limited Liability)**

香港滑浪風帆會

ROOM 1001, OLYMPIC HOUSE, 1 STADIUM PATH

SO KON PO, CAUSEWAY BAY, HONG KONG

Tel: 2504 8255 Fax : 2577 7529 E-mail : wahk@windsurfing.org.hk

賽馬會赤柱滑浪風帆中心

供電系統維修工程公告

本會位於赤柱正灘的「賽馬會赤柱滑浪風帆中心」將於 **2023年4月17日至24日** 期間進行供電系統維修工程，**部分設施屆時只會提供有限度的開放**，使用者進出及使用該設施時，務請加倍留意及小心安全，**切勿靠近工程範圍**，以減低意外發生的機會。

在工程進行期間對閣下有任何不便之處，敬請原諒。

赤柱會所及會員服務委員會 示

2023年4月14日

Notice

Electricity Supply System Maintenance Work

Please be informed that some facilities at the Jockey Club Stanley Windsurfing Centre (“the Clubhouse”) will only provide **limited services from 17 to 24 April 2023** owing to the repair work on the electricity supply system. Users of the clubhouse should pay attention on the repair work and **keep away from the project area** to reduce the chance of accidents.

We apologize for any inconvenience caused during the construction period.

Stanley Clubhouse & Membership Service Sub-Committee

14 April 2023